
17. prosince 2004 12.ro ník íslo 6/2004 cena 2,-K

Radostné váno ní svátky
 a úsp šný p íští rok

2 0 0 42005
 p eje všem ob an m
     naší obce

obecní zastupitelstvo

Zasedání OZ
První ve ejné zasedání zastupitelstva obce

Holovousy se koná v úterý 11.ledna 2005 od 18
hodin v kancelá i OÚ s tímto programem: 

1. Návrh rozpo tu na rok 2005
2. Postup prací na p íprav  kanalizace
3. R zné

Zasedání je ve ejné, všichni jste srde n
zváni.

Št drý ve er u kostela
Letošní št drove erní setkání se uskute ní

24.prosince ve 22 hodin u nov  nasvíceného
kostela v Chodovicích.

P ij te pop át svým soused m dobrou
váno ní pohodu.

Vezm te si s sebou sví ku, p ípadn  n co
na zah átí.

Ze zasedání OZ
OZ schválilo výsledek výb rového ízení na akci „Revitalizace vodní nádrže Chodovice“. Zvít zila firma ZV

Hradec Králové. P em na bývalého koupališt  na p írodní vodní nádrž bude realizována pouze v p ípad
obdržení státní dotace. V podzimních m sících se rozjely práce na hasi ské zbrojnici a úpravy vagónu na h išti.
Více než 20 dobrovolník  z ad hasi  a fotbalist pod vedením P.Andrejse a L. Kubí ka odvedli velký kus práce
p i budování základ  a vodovodní p ípojky. Velké pod kování pat í  L. Nimsovi, který se svojí technikou
sponzorsky zajiš oval výkopové práce. Na OÚ je k nahlédnutí studie úprav zelen  na návsi v Chodovicích ,na
Chloumkách , prostranství kostela, h bitova, h išt  za pomníkem a ozelen ní komunikace za hospodou.Na
zpracování studie jsme získali 80ti% dotaci MŽP.Na vlastní realizaci úprav zelen  v jednotlivých lokalitách obce 
podáme žádost o dotaci v p íštím roce.  21.prosince v 18 hodin bude na OÚ projednáváno zadání aktualizace
územního plánu naší obce s ing. M.Samohrdem. Projednávání je ve ejné a k uvedenému datu m žete p edat
své p ipomínky a nám ty k územnímu plánu. Obec získala dotaci ministerstva kultury na provoz
vysokorychlostního internetu v knihovn . M žeme tak t i roky  nabízet ve ejnosti internetové služby bezplatn .
Zprovozn ní internetu je plánováno v pr b hu ledna. OZ schválilo navýšení poplatk  za odpady pro rok 2005 na
ástku 350,- K . Od po átku listopadu do 23. prosince provádí t i pracovníci Finan ního editelství Hradec 

Králové kontrolu erpání prost edk  z programu Sapard na rekonstrukci návsi.Byly jim uvoln ny prostory
knihovny a z tohoto d vodu byla do asn  upravena otevírací doba.

Obec uzav ela smlouvu se Státním fondem životního prost edí o poskytnutí dotace ve výši 27 mil. K  na
realizaci kanalizace v obci. V prosinci bude firm  Stavoka p edáno staveništ a na ja e budou zahájeny
výkopové práce. Projekty pro domovní kanaliza ní p ípojky budou zpracovávány postupn  od po átku nového
roku.

hrade



Krajské a senátní volby
Ve dnech 5.a 6. listopadu se konaly volby do zastupitelstva kraje a první kolo senátních voleb. Volební

komise zasedala v obvyklém složení – p edseda L.Suchá, lenové : Z.Hofmanová, B.Kn zá ková, S.Kopová, 
Z.Trla. Zapisovatel ing. J.Dvo ák. Díky pe livé p íprav  pracovník  obecního ú adu prob hly volby nerušen  a 
ádn  a nemusely se p erušovat ani opakovat ( jako v n kterých obcích). Ve volebním seznamu bylo zapsáno

410 osob, krajských voleb se zú astnilo 171 voli  ( tedy 41,7%), platných hlas  bylo 167. Výsledky p ibližn
odpovídaly celokrajským s výjimkou koalice „Volba pro kraj“, která v kraji získala jen 5% a díky jedinému hlasu
se dostala do zastupitelstva, zatím co v naší obci získala 36,5% a s p ehledem v obci zvít zila. Kdyby tuto
koalici v obci volilo jen 60 ob an , do zastupitelstva by se nedostala.Ten jednašedesátý rozhodl (kdo to byl?).
Vít zství v obci zp sobila z ejm  velká popularita editele VŠUO ing .V. Ludvíka, který byl jako první na
kandidátce této koalice. Dále jsou uvedeny výsledky jednotlivých kandidátek v po adí dle získaných hlas ( první
íslo je po et hlas , druhé procenta):

ED,VPM,SOS,Volba pro kraj – 61(36,5%), ODS – 34 (20,4%), SSD – 21(12,5%), KS M – 20,(12,0%), KDU-
SL – 12(7,1%), US-DEU – 6(3,0%), Nezávislí – 5, (3,0%), SNK,Sdružení nezávislých – 2(1,2%), Koruna eská

– 1(0,6%), a stejn  Strana za životní jistoty – 1(0,6%). 
Do senátu v prvním kole volilo 165 ob an  (n kte í ú astníci krajských voleb odmítli obálku pro senátní

volby), platných hlas bylo 146 (mnohé obálky byly prázdné). Výsledky 1. kola: Ji í Liška  (ODS) 37,7%, Iva
Dousková (Nezávislí) 22,6%, Ji í Vitvar (KDU- SL) 21,9%, Miloš Petera( SSD) 9,6%, Vladimír Jeník(KS M)
8,2%. Ve druhém kole p išlo volit jen 84 ob an , tedy 20,5% oprávn ných voli . Protože v rámci volebního
obvodu zvít zili J.Liška a V.Jeník, utkali se ve druhém kole, z n hož vyšel vít zn  v celém obvodu i u nás Ji í
Liška( u nás 78,3%).

-jd-

Kostel sv. Bartolom je v Chodovicích
V letošním roce bylo p i obnov  kostela

proinvestováno tém  980 tis K . Byla dokon ena
obnova vn jšího plášt ,opraven hrob u orato e,
podlaha a dve e ve v ži. V orato i, sakristii a v
podv ží byly obnoveny omítky, kamenické a 
truhlá ské prvky. Kostel byl nasvícen a na v ž
instalována kopie ciferníku z roku 1903.
PhDr.Zahradník z Národního památkového ústavu
v Praze zpracoval historický pr zkum kostela.
V p íštím roce  budeme pokra ovat v obnov  interiéru.
Je plánováno zrestaurování  výmaleb v presbytá i a 
obnova omítek v lodi kostela. Rozsah prací bude
závislý na získání dotace. V letošním roce podpo ilo
obnovu kostela Ministerstvo kultury ástkou 230 tis.,
Královéhradecký kraj 500 tis., Ministerstvo pro místní 
rozvoj 96 tis a Sdružení pro záchranu kostela 24 tis., a 
130 tis.naše obec-nový vlastník kostela.

Silvestr u k íže
I letos se chystáme p ivítat Nový rok u

našeho sousedského k íže nad Chloumkami.
Sraz ú astník  výstupu je 31.prosince ve 22.30 
hod u rybníku v Holovousích. S sebou si
vezm te prskavky a n co na novoro ní p ípitek.
Bude možné si i opéct bu ty.

V letošním roce se náš k íž stal op t
n kolikrát ter em vandal . P i Svatováclavském
výstupu mu chyb lo jedno rameno, v sou asné
dob  je k íž vyvrácen z pískovcového podstavce
a pomalován.

Ješt  k nebezpe nému odpadu
Obec organizuje pro ob any dvakrát za rok svoz  nebezpe ného odpadu. I když bylo na výv skách i 

v místním rozhlase ob an m n kolikrát oznámeno co se mezi nebezpe ný odpad po ítá, pokaždé tam n kdo
z nás propašuje v ci, které mezi tento odpad nepat í. Ješt  jsme ani neznali termín svozu a už v Chodovicích u
kontejneru na plasty stál d tský ko árek se zbytky trubek, dále sem n kdo z nás odložil pra ku, vysava  a 
rozbité PEP bedny. Svozová firma samoz ejm naloží jen odpad pro n  ur ený a ostatní ji nezajímá. Nezajímá
to ani naše spoluob any. Hlavn , že mají doma po ádek a že to hyzdí obec? Vždy  on se n kdo postará,aby to 
dal do po ádku. Proto ješt  jednou zd raz ujeme, že nebezpe ný odpad se bude p edávat svozové firm  p ímo
na v z, aby pracovníci OÚ mohli zkontrolovat co kdo p ivezl.
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Škola p ed vánocemi
 V naší škole se uskute nila 4.12 váno ní výstava, kde d ti prodávaly své výrobky. Mohli jste zde vid t

výrobky z keramiky, šustí, vyšívané obrázky, adventní v nce a mnoho krásných výrobk .
 Cht li bychom pod kovat touto cestou paní Soukupové , která poskytla živé kv tiny na výrobu váno ní

vazby, také V.Suchému a M.Vojt chovi za zajišt ní chvojí. D kujeme též všem, kte í se zú astnili a p isp li
finan ními prost edky.

  V prosinci d ti naší školy navštívili T ebechovický Betlém, výstavu v Dobré Vod . eká nás kino
v Ho icích a výlet do Hradce Králové do bazénu.

 V p íštím roce se chystají žáci 3. – 5. ro níku na lyža ský výcvik na chatu Slune nici, na které jsme byli již
v lo ském roce a spokojeni. Již t i roky máme družbu s italskou školou a plánujeme tam v kv tnu poznávací
zájezd.

 P eji za nás za všechny všem d tem a rodi m krásné prožití váno ních svátk , hodn  lásky, vzájemného
porozum ní  a prosím ud lejte si na své d ti as – mají Vás  rádi.

Jana Bydžovská

Adventní posezení  s d chodci
Obec Holovousy letos poprvé pozvala naše

spoluob any  8. prosince na adventní posezení
pro d chodce. Je málo p íležitostí, kdy se naši
starší spoluob ané mohou sejít a popovídat o
svých radostech, starostech nebo p ípadných
zdravotních problémech. V úvodu se do mikrofonu
p edstavily d ti ze Základní a mate ské školy
v Chodovicích. Pak následoval dojemný  váno ní
program, který s d tmi p ipravily Mgr.
Z.Slezáková, Mgr.L.Doležalová a I.Peterová. P i
malém ob erstvení si  naši d chodci ješt  dlouho
povídali se svými sousedy a zastupiteli obce. I 
když p i letošním posezení zatím hospoda
nepraskala ve švech, vládla zde pohoda a dobrá
nálada. Ur it  takové posezení pro d chodce
nebylo poslední.

Hrade

Sportovci z obce
Old ich Podlipný

len motocyklového závodního týmu Moto Racing Ho ice se umístil  ve všech závodech roku na
bodovaných místech: duben  Hungaroring Adria cup – 10.místo, kv ten mezinár.závod Ho ice – 1.místo, 
ervenec   mezinár.mistrovství R Most – 6.místo, ervenec Panoniaring Adria cup – 7.místo, mistr. R –

2.místo, srpen Adria cup Most – 14.místo, mistrovství R – 6.místo. srpen Adria cup Brno – 15.místo,
mistrovství R – 6.místo, srpen Hungaroring – nedokon il, mezinár.mistrovství R – nedokon il, obojí pro
poruchu motocyklu. V celkovém hodnocení mezinárodního mistrovství R získal 59 bod  a obsadil v kone ném
po adí p kné 4.místo. Nejvíce si cení vít zství na domácí trati v Ho icích.

Lenka Š oví ková
Ve dnech 24.7 až 8.8. se zú astnila regionálního mistrovství republiky v bezmotorovém létání, které se

konalo na letišti Hosín v eských Bud jovicích. Toto mistrovství je v podstat  p ípravou na mistrovství republiky.
Ve velké konkurenci našich nejlepších plachta  obsadila 53. místo. Ze 13 letových dn  se let lo jedenáctkrát.
P i bilanci dvou zni ených letadel a n kolika poškozených dopadly závody pro Lenku dob e a umíst ní je velký 
úsp ch.

Lubomír Š oví ek
Lubomír se v letošním roce nezú astnil žádných závod . V noval se intenzívn  své funkci vedoucího

letového provozu  a výcviku motorových žák , kterých bylo v letošním roce p t. I p es finan ní náro nost tohoto
sportu je stále zájem o letecký výcvik a to jak plachta ský, tak i motorový.



Váno ní koulení
Již podruhé se sešli vyznava i koulení na kuželky

v Ho icích, aby zm ili svoje síly a fyzickou kondici
ve váno ním turnaji. Na startovní listin  bylo
p ihlášeno 19 muž , 12 žen a 3 dívky.

Z výsledkové listiny :
Dívky: 1.Jana Men íková 81 b. 

   2. Markéta Š oví ková 69 b. 
   3. Alžb ta Kl zová  66 b.

Ženy: Muži:
1.Jar.Kubí ková 209 b.     1.Lub. Kubí ek 242b.
2.L.Š oví ková   193 b.     2.Jan erný     220b. 
3.P.Krá marová 156 b.     3.J.Kubí ek ml.215b.

ZPRAVODAJ OBECNÍHO Ú ADU HOLOVOUSY .6/2004. Vychází každý sudý m síc v roce.
Redak ní rada: mgr.M.Berdychová (p edseda), S.Hradecká a dr.M.Škopán ( lenové). Po íta ové zpracování: Ing.J.Ko í
P ipomínky a p ísp vky podávejte na obecní ú ad.

Spole enská kronika
Narodili se: 

  9.11.  Adélka  Korbelová z Holovous

Zem eli
24.11. ing.Petr Novotný z Hr.Králové - 61 let 
(správce majetku rod.Malinských)
28.11. Petr Bambuškar z Chodovic - 53 let 
29.11. Alena Balounová z Chodovic - 66 let 
8.12. Jarmila Jonáková z Holovous - 81 let 
8.12. Ji ina Trnková z Chodovic - 67 let 

S atek uzav eli
Marek Loren ík z Holovous s Marií Kraj ovi ovou

Odst hovali se 
Roman Paprštein z Chodovic do Skut e

Hasi i hodnotili
Na výro ní sch zi SDH Holovousy 27.11.2004

byla hodnocena innost sboru v roce 2004.Hasi i
uspo ádali tradi ní bál a pou ovou zábavu, letní
posezení na hájence, zorganizovali sb r železa a
zakoupili hasi ské autu Avia Furgon. P i neckyád  a 
Slavnostech Maliná e zajiš ovali ob erstvení. Od
kv tna do zá í se zú astnili n kolika hasi ských
sout ží – ve T t nici, Ostrom i, Bašnicích, na 
Pecce, v Nevráticích, Lukavci a Úlibicích. Na podzim
byly uspo ádány brigády na výstavb  hasi ské
zbrojnice u vagonu. Byl zvolený nový výbor SDH
Holovousy:

Starosta-M.Ros lek, nám stek starosty-
J.Gottvald st., velitel-R.Balihar, zástupce velitele-
J. ihák ml.,referent MTZ-J.Kubí ek, strojník-J. ihák
ml., lenové výboru-M.Brabec,L.Kubí ek,
S.Hradecký, kontrolní a revizní komise-Vl.Nims,
P.Provazníková, M.Škvrna. Po ukon ení sch ze se
konala zábava, na které hrál pan F.Kunc ješt  dlouho
po p lnoci. Jménem hasi ského výboru bych cht l
pop át všem len m i spoluob an m krásné Vánoce
a hodn  zdraví v p íštím roce.

Za výbor  starosta SDH
M.Ros lek

K r á t k é   z p r á v y

Popelnicové známky z roku 2004 budou platit ješt v lednu 2005. Nejbližší termíny svoz  : 14denní (zelené)
28.12., 11.1. a dále po 14 dnech, m sí ní svoz (žluté) 11.1., 8.2.. a dále po m síci, popelnice s modrou
známkou (týdenní) a s ervenou známkou ( kombinovaný svoz) budou až do jara vyváženy každé úterý. Nové 
známky pro rok 2005 budou vydávány v pr b hu ledna. Poplatek za odpady je splatný do konce b ezna.

T íkrálová sbírka se uskute ní v sobotu 8.ledna. Výt žek ze sbírky bude op t v nován na opravy  kostela. 
Rodina zem elé Jarmily Jonákové d kuje za projevenou ú ast a kv tinové dary p i smute ním rozlou ení.
Obecní ú ad Holovousy bude od 23.12 do 30.12.2004 uzav en.
Ing. Václav  Ludvík d kuje všem voli m z Holovous, Chodovic a Chloumek za podporu ve volbách do

zastupitelstva Královéhradeckého kraje. P íjemné prožití svátk  váno ních p eje ing.Václav Ludvík.
V knihovn  v Holovousích jsou nabízeny vy azené tituly knižního fondu Místní lidové knihovny - kniha za

korunu.
Hostinec „U Krej “ po ádá v sobotu 19.2.2005 tradi ní turnaj v mariáši, otev eno bude i 31.12.2004.

eský zahrádká ský svaz Chodovice zve všechny své leny na výro ní lenskou sch zi, která se koná
v ned li 6.2.2005 od 13:30. Sou ástí sch ze bude p ednáška J.Kloutvora k sortimentu hrušní.

Sbor dobrovolných hasi  Holovousy po ádá v sobotu 5.2.2005 v hostinci „U Krej “ tradi ní hasi ský bál. 
Vedení VŠÚO  s.r.o. p eje všem tená m Zpravodaje krásné prožití svátk  váno ních, pohodu a

spokojenost a do roku 2005 hodn  zdraví a osobních úsp ch .


